
Vanuit mijn rol als voorzitter MKB Bergen op Zoom wil ik vooral mijn steun uitspreken dat de 
Gemeente een voortrekkersrol wil pakken om diverse pijnpunten in onze binnenstad aan te 
pakken. Het sterk reduceren van beschikbare vierkante meters in detailhandel en tegelijkertijd 
een passende oplossing voor de leegstand creëren ondersteunen wij van harte. Alle 
ondernemers zijn gebaat bij een florerende binnenstad, niet alleen de ondernemers in de 
binnenstad, maar ook daarbuiten. MKB bedrijven hebben personeel nodig wat zich hier graag 
vestigt. Het aangenamer maken van de binnenstad is daar zeker ook een onderdeel van. 
Ik hoop en pleit er tevens voor dat er een ‘cross over’ mogelijkheid gezocht wordt in Anno52, 
waarin innovatieve bedrijven zoals die nu gevestigd zijn in o.a. het DAB-lab hun producten actief 
kunnen presenteren, verkopen of etaleren. Ik denk dat de producten die zij, vooral voor 
business-to-business, maken, ook een podium verdienen in onze binnenstad. Om juist ook de 
plantbased transitie een  tastbaar ‘gezicht’ te geven voor inwoners en deze regio nog verder op 
de kaart te krijgen als het gaat om de betreffende transitie. Dit idee is overigens niet zozeer 
bekeken vanuit omzet, maar meer vanuit de overtuiging dat we elkaar als ondernemers en 
inwoners beter kunnen aanvullen en kennis kunnen nemen van hele mooie, toekomstgerichte 
ontwikkelingen. Hiermee wil ik zeker niet pleiten dat men hier bijzonder veel ruimte aan moet 
wijden, maar ik geloof er oprecht in dat een klein onderdeel al een grote stap vooruit kan 
betekenen. 
Ik geloof er sterk in dat de Gemeente op diverse vlakken een voortrekkersrol kan en moet 
nemen en daar is dit er een van. Ik hoop van harte dat dit gezien en onderschreven wordt en dat 
we gezamenlijk Bergen op Zoom een flinke stap vooruit helpen. 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Peter Huijgens – Voorzitter MKB Bergen op Zoom 
 

 
 


